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Verksamhetsberättelse 2024 

Styrelsens berättelse 

Omfattar tiden 1 januari – 31 december 2024 

Styrelsens sammansättning under året 

 Ordförande  Lena Dyrsmeds 

 Vice ordförande Emely Bössfall 

 Kassör  Linda Kvalöy Johansson 

 Sekreterare  Jessica Hamrin  

 Ledamot  Erik Arnberg 

 Ledamot   Cia Karlström  

 Ledamot  Gunilla Gyhlén 

 Suppleant 1  Ingrid Boström  

 Suppleant 2  Irene Jonsson  

    

Revisor  Annika Sturesson 

 Revisor  Helena Johansson  

 Revisorssuppleant Maria Åkerström  

 

 Valberedning Lotta Åhlander (sammankallande) 

Mara Lööf 

Lena Andersson  

  

Distriktsombud Lena Dyrsmeds 

Linda Kvalöy  

Erik Arnberg 

 

Verkställande  Lena Dyrsmeds 

-utskottet (VU)  Jessica Hamrin 

                      Linda Kvalöy Johansson 
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Antalet medlemmar har under året ökat med 1%. Nedan visas antalet medlemmar 2024-12-31 

inom parentes visas antalet medlemmar 2023-12-31. 

Ordinarie medlemmar 150 (181) stycken 

Familjemedlemmar 17 (14) stycken 

Ungdomsmedlemmar 29 (5) stycken 

Sammanlagt stycken medlemmar 196 (200) 

Justering från 2023; det totala antalet medlemmar var 183 (2023), inte 200 som angivet. 

Under 2024 har klubbens aktiviteter pågått i vanlig regi. Prova-på dagar, medlemsmöten, 

kurser och tävlingar har anordnats under året och trots att deltagarantalen på tävlingarna har 

minskat har intresset för att aktivera sig och sin hund ökat. Den stora satsningen i klubben 

ligger på bygget av inomhushall där allt börjar falla på plats och själva hallen kommer stå på 

plats i början av 2025. I och med detta hoppas vi på att kunna utöka antalet tävlingar, kurser 

och träningsmöjligheter under nästa års vinterhalvår. En satsning vi tror kommer ge mycket 

glädje i framtiden! 

Flera av klubbens medlemmar har under året deltagit i olika evenemang och tävlingar som 

gått av stapeln. Sju protokollförda styrelsemöten har genomförts. Mötena har genomförts både 

digitalt och på klubben då det ibland underlättar att mötas digitalt. Utöver styrelsemöten har vi 

haft ett budgetmöte och två medlemsmöten (varav ett blev inställt på grund av för få 

deltagare) utöver årsmötet, under året. På medlemsmötena rapporterade vi om styrelsens 

arbete samt om arbetet med inomhushallen och hade lite gemensamma aktiviteter.  

Vi vill tacka alla våra medlemmar för det gångna året och ser fram emot ett nytt år fyllt 

av hundaktiviteter!  

Vi planerar att: Utfall 

Medverka på diverse möten som kommunen 
anordnar. 

Genomfört 

 

Sedvanlig styrelsemiddag  Genomfört 

Medverka på möten och konferenser 
anordnade av distriktet.  

Genomfört 

Att vi ska komma så långt som möjligt med 
bygget av inomhushall. 

Genomfört 

Medlemsaktiviteter 

Funktionärsfest  Ej genomfört 

Torsdagsträning utan instruktör. Genomfört 

Medlemsmöten Genomfört 

Aktiviteter för medlemmar som både kan vara 
fysiska träffar eller digitala. Exempel kan vara 
olika utmaningar för att uppnå ett mål/pris. 

Genomfört 
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Hallsektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Fullföra bygget av aktivitetshallen Påbörjat 

Påbörja inkassering av sponsringsintäkter Genomfört 

Få en tydlig ekonomisk bild över drift och 
kostnader när allt är färdigt med alla 
bidrag/sponsring/lån 

Påbörjat 

Ordna med ett bokningssystem Genomfört 

Boka hall-aktiviteter och bjuda in övriga 
föreningar 

Påbörjat 

Slutrapportera till alla bidragsgivare Påbörjat 

Januari 
3/1  Nya offerter kommer gällande gräs 
15/1  Omröstning gällande namnförslag på hallen ges medlemmarna 
21/1  Boende löst till arbetarna som jobbar åt Borga. Belysningsmaster anländer till Borga. 
22/1  Montören från Borga kommer 
27/1  Urtagning för plintar gjord 
28/1  Leveranser av Borga anländer, markentreprenad är där också. 
29/1  Hälften av plintarna nere. 
31/1  Kantbalken monterad 

Februari 
1/2  Platsmöte med el och ventilation. Kassör och undertecknad närvarar 
5/2  Arbetare från Borga anländer 
7/2  Stålramen från Borga påbörjar montering 
12/2  Infart urgrävd för sista kantbalk och sedan monterad. 
14/2  Får besked av Borga att vi behöver fylla upp med material kring kantbalk. Det löses 
 omgående.  
15/2  Taket anländer och lossas. 
V. 7  Väggar reses och monteras. 
20/2  Mottager ritning över ventilationen samt beställer material och installering av  
 värmesystem. 
20/2  Taket börjar monteras 
 Får sponsring på container som vi använder under byggets gång 

Mars 
7/3  Kantbalken under porten gjuts 
V.10–11 Beslag, dörrar och stuprännor monteras 
21/3  Hallen slutbesiktigas av projektledaren på Borga, vår KA och undertecknad. 
23/3  Lossning sker av gods från ventilation. 
25/3  Fuktkontroll utförs i hallen inför montering av ventilation. För fuktigt. 
 Mycket kontakt med Ramirent som också sponsrar med utlåning av diverse saker för  
 att underlätta i vår byggprocess. 
 Första utkastet påbörjas i vårt sponsringsavtal 
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April 
2/4  Arbetsmiljömöte med projektledaren för Borga. 
 Fläktar sätts in för att få ur fukten ur hallen för att kunna påbörja  

brandskyddsmålning. Det får lov att avslutas för elen räcker inte till. 
I slutet på april öppnas hallen upp på korsdrag för att få ur onödig fukt därinne. Fick 
in priser från två olika aktörer gällande brandskyddsmålning. 
Även konstgräset beställs.  

30/4  Ventilation flyttas till ny position 

Maj  
Den aktiva delen i bygget pausas för att få hallen torr och för att man inte kan köra in 
via vägarna på grund av tjällossning. Dock är det mycket andra samtal och övriga 
saker som sker. 

Juni 
11/6  Samtal med Unisport gällande konstgräset. 
13/6  Dränering påbörjad med planering runt hallen. 
15/6  Efter kontroll av diket planeras det för att gräva ur det. 

Juli 
10/7  Samtal med Unisport gällande konstgräset.  

Skog nedtagen och bortforslad 
Diket rensas och förbereds för dränagerör 
Hallen fortfarande ganska fuktig och materialbädd för mjukt. 

Augusti 
2/8  Ramirent ordnas med en padda som vi ordnar transport utav. 
3/8  Priser tas in på dräneringsrör och material kring dränering. 
5/8  (vecka?) Paddat inuti hallen och förberett utsidan, brandskyddsmålare kom och såg  
 över projektet. 
7/8  Mer material bärs in i hallen för att korrigera ojämnheter. 
15/8  Hallen godkänd för målning 
17–18/8 Diket grävt för dränering 
V.35  Brandskyddsmålning påbörjas, färg bestäms på stålet,  
19/8 Nytt vägmaterial beställs till hallen  

September 
Förberedelser görs inför brandskyddsmålning samt markförberedelser utanför. 

Oktober 
16/10 Möte med tryckaren inför sponsringsavtal och skyltar till hall 
24/10  Brandskyddsmålningen är färdig. 
24/10  Möte med elektriker som påbörjar sitt arbete v 44  
26/10  Planeras ut och jämnas till mer på utsidan av hall. 
V.44  Elektriker är på plats och drar el runt om i hallen 
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November 
5/11  Dränering runt hallen och ut i diket helt klart. Även stora elkabeln är nedgrävd och  

 dragen fram till hallen.  
8/11  Plattan gjuten för ventilationsaggregatet 
14/11  Hittar ett lämpligt bokningssystem 
20/11  Ventilationsaggregatet lyfts in 
22/11  Första ritningen på läktaren är gjord. 

Löpande jobb från elektrikerna för att få inkommande el, montera belysning inomhus 
samt dra fram el till dörrar, brandskydd, ljus osv. 
Sponsring börjar rulla in.  

December 
9/12  Ventilationen testkörs 
13/12  Möte gällande ljus och ljud 
16/12  Uppdaterat sponsringsavtal börjar användas 

Ytterbelysning kommer på plats och ventilationen körs för att få ut ännu mer fukt 
som påverkat brandskyddsmålningen. Ny kontakt tas för att omvärdera färgen. 
Jobbar aktivt med att få in sponsring samt att skapa dokument för marknadsföring 
framför allt digitalt. Vi är även i kontakt med Ellevio för att uppgradera inkommande 
elanslutning för att kunna köra ventilationen fullt ut.  

Stugsektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Ha arbetsdagar/kvällar med städning, 

målning och annat småfix. 

Genomfört 

Göra diverse inköp till klubbstugan.  Genomfört 

Göra i ordning en rökruta. Ej Genomfört 

Ny skyltning till klubben. Ej Genomfört 

Åtgärda vägen och parkeringen (ev grus på 

parkeringen) 

Ej Genomfört 

Upprätta en gräsklipparlista. Genomfört 

Byta ut gärdesgården Ej Genomfört 

HUS-Hundägarutbildningssektorn 

Utbildade 2024:  

Ett antal påbörjade skrivarutbildningen i rallylydnad (blir klara under 2025).  

Cia Karlström valdes till ny HUS-ansvarig från och med den 14 augusti. Under 2024 har 

sektorn haft två fysiska möten på klubben.  
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Vi planerar att: Utfall 

2 Agilitykurs Ej genomfört 

2 Nose Work  En nybörjarkurs med Marie Bäcke-Olsson 
och Maria Lööf som hjälpte till 

2 Allmänlydnadskurs  En allmänlydnadskurs med Karin Hammar 

Prova på bruks Ej genomfört 

SBK Spår, nybörjarkurs.  Ej genomfört 

2 valpkurs Ej genomfört (för få anmälda) 

1 helgkurs i rallylydnad Ej genomfört 

1 trick- och aktiveringskurs Ej genomfört 

Utbilda: 1 TL Bruks/lydnad, 1 agility-
instruktör, Skrivare rallylydnad 

Skrivare till rallylydnaden har utbildats, är 
ej helt klara 

Viltspår En nybörjarkurs med Monika Levisson. Två 
tillfällen med fyra ekipage. 

Tack till alla instruktörer som ställer upp med kurser och aktiviteter för klubben - ni är guld 

värda! 

Ser fram emot ett 2025 fullt med roligheter för våra medlemmar!        

Lydnad/Brukssektorn 

Vi planer att:                                                                    Utfall: 

Officiella tävlingar 

Anordna två lydnadstävlingar och två 
brukstävlingar enligt SBK tävling 

Spår lägre klass.  19/5  

Sök tävling lägre-elit. 7/9 

Lydnadstävling startklass och klass 1.  

Fm och Em 8/9  

 

 

Genomfört. Fyra deltagare 

Genomfört. Sex lägre, en högre, fem elit 

Endast fm. sex startklass, två klass 1 

Tävlingsträning på em. Åtta deltagare 

Inofficiella tävlingar 

KM i lydnad.  29/5. Sju deltagare. Linda med Ess vann 

KM i bruks.  5/10. Fem deltagare. Lena med Etta vann 

Övrigt 

Tävlingsträning maj till oktober. En torsdag i 
månaden. Dock ej juli 

Genomfört. Emely var flitigast 

 

Träningskvällar (torsdagar) med en 
träningsvärd och skott. 

Genomfört men dålig uppslutning 

1 läger/kurs 2dagars. Ej genomfört 

Information om olika bruksgrenar Ej genomfört 
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Föreläsning/kurs i stretch och massage. Genomfört. 13/3. Anna Niclasson  

Träningshelg bruks/lydnad för  

medlemmar. 6–7/7 

Genomfört 

Utbilda medlemmar för att få flera 
funktionärer och tävlingsledare i lydnad 

Ej genomfört 

Utbildning av tävlingssekreterare pågår Klart. Linda och Ann-Kristin klara 

Spårkurs Ej genomfört 

Bruksträning måndagar Genomfört 

Veterinärföreläsning 10/4. Tomas Sund 

Aktivitetsdag skog 10/11. Drag, uppletande, sök. Bra 
uppslutning 

Delta i distriktets tävlingsplanering Genomfört 

Planeringsmöten brukssektorn Genomfört 

Anordnat specialsöktävling Genomfört. 

Sektorn har bestått av: 

- Lena Andersson 

- Emely Bössfall 

- Linda Kvalöy Johansson 

- Lars Svedgård 

KM i lydnad den 29/5 – vinnare Linda med Ess 

KM i Bruks den 5/10 – vinnare Lena A med Etta 

Vi vill även tacka alla funktionärer som hjälpt till under året. 

Ett antal ekipage har även under året tävlat i både bruks och lydnad! 

Rallylydnadssektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Tävlingar:  

12 februari kväll i Insjön (N) Genomförd 

26 februari kväll i Insjön (F) Genomförd 

4 mars kväll i Insjön (A) Genomförd 

18 mars kväll i Insjön (M) Genomförd 

4–5 maj tävling på klubben (N, F, A, M) Genomförd 

10–11 augusti Annelis Minnesrally (N, F, A, M) Genomförd 

Tävlingar i nya hallen i höst Ej genomfört då hallen inte är klar 

Inköp: (Inga inköp) 

Övrigt:  

KM Genomfört 

Gemensamma träningskvällar Ej genomfört 
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Sektorn har bestått av: 

- Jessica Hamrin (sammankallande)  

- Lena Dyrsmeds  

- Lotta Gååse 

De flesta diskussioner angående planering har skett via Messenger 

Fyra kvällstävlingar och två 2-dagars tävlingar har genomförts. Kvällstävlingarna hölls alla i 

Insjöns ridhus. Övriga tävlingar hölls på klubben.  

12 februari       N 24 starter Domare Caroline Olsson 

26 februari       F 28 starter Domare Caroline Olsson 

4 mars             A    19 starter Domare Caroline Olsson 

18 mars           M 34 starter Domare Caroline Olsson 

4 maj             N+F   47 starter Domare Mari Kärfstedt och Ulrika Bengtsson 

5 maj             A+M 70 starter Domare: Mari Kärfstedt och Madelene Arvidsson  

10 augusti      F+M 108 starter Domare: Eva Lindh Waterworth och Marketta Mokko 

11 augusti      N+A 62 starter Domare: Eva Lindh Waterworth och Tanja Hanni 

KM hölls 9 september. Domare var Marketta Mokko 

Pallplacerade var följande: 

- 1: a Karin Hammar/Asterix 

- 2: a Lena Dyrsmeds / Lace 

- 3: a Linnéa Pedersen / Leeloo 

Vid torsdagsträningskvällarna som har varit under året har det funnits möjlighet att träna 

rallylydnad för de som varit intresserade. 

Följande har tagit titlar under året: 

▪ RLD N Amazweme Dive Right In – Lena Dyrsmeds 

▪ RLD N EL Merino’s Crown Cruiser – Camilla Ryttare 

▪ RLD N Molonis Nice Surprise Nico – Catarina Nilsson 

▪ RLD N Spinnrockens Sarek – Anna Bergkvist 

▪ RLD F Monmo Line’s Caloisto – Anna-Carin Bäckebo 

▪ RLD A Vildhallonens Bedårande Blåbär – Gunilla Gyhlén 

▪ SE RALLY CH Bizzness Asterix – Karin Hammar 

▪ SE RALLY CH Amazeme Twilight Grace – Lena Dyrsmeds 

Många fler har varit ute och tävlat förstås! 

Stort grattis till många fina resultat! 

Ett stort tack till alla som varit med och hjälpt till på olika sätt vid de tävlingar som 

genomförts under året. Ni är ovärderliga! 
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Agilitysektorn 

Vi planerar att: Utfall 

Tävlingar 

Hoppklass 1–2-tävling 23 mars i Mockfjärd Genomfört 

Kvällstävlingar i maj Genomfört 

Hemmatävling 27 och 28 juli klass 1–3 Genomfört  

Inomhustävlingar i nya hallen i höst Ej Genomfört då hallen inte är klar 

Köpa in 

15 par tunnelsäckar (Jenny Damm) Genomfört (Ej Jenny Damm) 

Övrigt 

Gemensamma träningskvällar Genomfört 

KM  Genomfört 

Göra klippschema för agilityhagen Genomfört 

Sektorn har bestått av:  

- Lena Dyrsmeds (sammankallande)  

- och flertalet har deltagit i planeringarna via Messenger gruppen 

KM genomfördes 10 september och även detta år vann Lia/Lena Dyrsmeds, tvåa var 

Göte/Marie Bäcke och Min/Lena Dyrsmeds på tredje plats. Dömde gjorde Pinge Ekström. 

Under året har vi haft 5 tävlingsdagar: 

 23 mars med 302 starter i Mockfjärds ridhus 

 20 maj kvällstävling med 42 starter 

 3 juni kvällstävling med 93 starter 

 27 juli med 588 starter 

 28 juli med 576 starter   

Vi har haft en del medlemmar som varit ute och gjort fina resultat på banorna! 

Dessa har lyckats med att ta meriter: 

▪ Lia – Lena Dyrsmeds har tagit två pinnar i hoppklass 1 och två pinnar i agilityklass 2. 

Hon har under året fått titeln AGHD I 

▪ Min – Lena Dyrsmeds har tagit en pinne i hoppklass 3 

▪ Lyra – Lotta Åhlander har tagit sju pinnar i agilityklass 3 och en pinne i hoppklass 3 

samt ett agilitycertifikat vilket var det tredje och hon fick därmed titeln SEAgCh 

▪ Ture – Linnéa Pedersen har tagit en pinne i agilityklass 2 och går nu klass 3 i både 

hopp och agilityklass 

▪ Folke – Marie Bäcke Olsson har tagit två pinnar i agilityklass 1, tre pinnar i 

agilityklass 2 och fyra pinnar i hoppklass 2. Under året fick han titeln AGHD II. Han 

är nu kvalificerad att tävla klass 3 i både hopp och agility 

▪ Göte – Marie Bäcke Olsson har tagit två pinnar i hoppklass 1, en pinne i agilityklass 1 

och två pinnar i hoppklass 2. Han fick titeln AGHD I 

▪ Kex – Sofia Nyberg har tagit tre pinnar i hoppklass 1 och är uppflyttad i hoppklass 2 

▪ Nilo – Felicia Leiros har tagit en pinne i hoppklass 1 

Stort grattis till allihop! 

Tack till alla som hjälpt till på tävlingarna i år! 
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Nose Work  

Vi planerar att: Utfall 

Ha två inofficiella tävlingar. Julsniffet 7/12 med 13 startande hundar. 
(Kalassniffet inställt pga. för få anmälda) 

Ha två doftprov, ett på våren och ett på 
hösten. 

Ett doftprov 7/4, 15 anmälda. 

Arrangera en medlems cup under året. KM i Nose Work 14/9 med 14 startande 
hundar, Anna-Carin Bäckebo och Calle 
vann! 

Arrangera ett träningsläger i klass 2 till 3. 24–25/8, 9 deltagare. Conny Elfsberg och 
Sofie Elfsberg som instruktörer. 

Öppna Nose Work träningar Tre öppna träningar. 

Under 2024 har NW-sektorn bestått av: 

- Anna-Carin Bäckebo,  

- Marie Bäcke-Olsson,  

- Maria Lööf,  

- Catarina Nilsson  

- Cia Karlström 

Vi har arrangerat tre öppna träningar i Nose Work, två på klubben och en vid Mellsta 

camping. Tävlingsmässigt har vi arrangerat Julsniffet och klubbmästerskap. I årets 

klubbmästerskap vann Anna-Carin Bäckebo och Calle, Maria Lööf med Kodiak kom tvåa och 

Cia Karlström med Svante kom trea. Grattis till er! Ida Fjällborg var domare på KM, stort 

tack till henne och tack till alla som varit med på dessa aktiviteter!  

I augusti tillbringade nio ekipage en helg i Nås för träningsläger tillsammans med Conny 

Elfsberg och Sofie Elfsberg. Tack till Milla för att vi fick vara hos er! 

Vi har en hel hög med ekipage som fått sin NW1-titel under året, stort grattis till er!       Vi 

hoppas på ett 2025 med fina resultat och många tävlingar i närområdet som man kommer med 

på!       

Till nästa år har Marie, Maria och Catarina valt att gå ur sektionen. Vi tackar så mkt för all tid 

och engagemang som de har lagt ner!  

Om du är intresserad av att vara med i sektionen, hör av dig! 

RUS mental 

Vi planerar att: Utfall 

Genomföra 2 MH  5 MH/31 hundar  

Genomföra 2 MT 4 MT /30 hundar 
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RUS-exteriör 

Vi planerade att: Utfall 

Arrangera en officiell utställning den 25 
augusti. I samband med det så finns också 
möjlighet att göra exteriörbeskrivning. 

Genomfört 

Arrangera en inofficiell utställning Ej genomfört 

Sektorn har under 2024 bestått av: 

- Lena Dyrsmeds  

- Irene Jonsson 

Sektorn planerade att arrangera en officiell utställning i augusti som utfördes i samband med 

Bruks-SM i Leksand med sammanlagt 39 starter. Utställningen ingick i Daladubbeln som är 

ett samarrangemang med Nedansiljans BK. Domare var Eva Eriksson.  

Den inofficiella utställningen vi planerade utfördes inte då tanken var att vi skulle ha den i 

nya hallen som tyvärr inte blev klar innan vintern. 

Resultat off utställning Leksand 25/8–2024 

BIS-valp  Gentlyman’s Lady Chiba, dobermann ägare Eleonor Larsson, Äppelbo 

BIS-junior Consenzas I Still Have Faith In You, rottweiler ägare Ingela Sundqvist, 

Bandhagen 

BIS-unghund Toscamazarini, boxer ägare Elvis-Gustav & Anders Hammarqvist 

BIS-bruks Just Ask Kicker O’Shea, rottweiler ägare Lars Lindqvist, Knivsta 

BIS-veteran Gatefield’s Smoke On The Water, collie LH ägare Marianne Hansson, Heby 

Best in show Skabona What A Dream, collie LH ägare Marianne Hansson, Heby 
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För första gången arrangerades utställnings KM. 4 olika kategorier arrangerades, valpar, 

veteraner, juniorer och vuxenklass. Domare var Mimmi Halvarsson. En klubbmästare av de 

fyra kategorierna utsågs och detta år vann veteranen! 

▪ Goblinwalley Sink the Pink, briard, veteranklass, Katarina Ränssi   

▪ Beauty Bells Over And Out, chihuahua, vuxenklass, Jessica Hamrin                            

▪ Nevanperä'Von Lion Girl, chihuahua, juniorklass, Jessica Hamrin 

▪  Jiffy Glam Slam, norfolkterrier, valpklass, Jessica Hamrin          
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https://www.facebook.com/groups/305516753611773/user/598113155/?__cft__%5b0%5d=AZXB7kLPieXAFGWIhVOapXtyK-PX57DBQOl1jg782-XKPvT_mVaBCmS6EA0FI3UVO4NeIuyMqnOos9SoF_W5OS0jXsW5eGeqUspELcwcvdcPQUSwxp9DehbA57GkrV482bYh2axOAoLorb89JcG_AgzCnB--PYBM0k2MMUF6aqIoC4iERrd8FUZ8MiFbDPgCDxP4pVLbmYzfbdYxWMNj43Do&__tn__=-%5dK-R


 
Verksamhetsberättelse 2024 

 

 

______________________________  _______________________________ 

Lena Dyrsmeds, Ordförande  Emely Bössfall, Vice ordförande 

    

 

_____________________________  _______________________________ 

Linda Kvalöy Johansson, Kassör   Jessica Hamrin, Sekreterare 

 

    

 

____________________________   ______________________________ 

Erik Arnberg, Ledamot   Cia Karlström, Ledamot 

 

      

 

____________________________   ______________________________ 

Gunilla Gyhlén, Ledamot  Ingrid Boström, Suppleant 

 

 

____________________________ 

Irene Jonsson, Suppleant 
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Gagnef-Floda Brukshundklubb 


Årsmöteshandlingar 


 


Verksamhetsberättelse  


2024 


 







 


Verksamhetsberättelse 2024 


Styrelsens berättelse 


Omfattar tiden 1 januari – 31 december 2024 


Styrelsens sammansättning under året 


 Ordförande  Lena Dyrsmeds 


 Vice ordförande Emely Bössfall 


 Kassör  Linda Kvalöy Johansson 


 Sekreterare  Jessica Hamrin  


 Ledamot  Erik Arnberg 


 Ledamot   Cia Karlström  


 Ledamot  Gunilla Gyhlén 


 Suppleant 1  Ingrid Boström  


 Suppleant 2  Irene Jonsson  


    


Revisor  Annika Sturesson 


 Revisor  Helena Johansson  


 Revisorssuppleant Maria Åkerström  


 


 Valberedning Lotta Åhlander (sammankallande) 


Mara Lööf 


Lena Andersson  


  


Distriktsombud Lena Dyrsmeds 


Linda Kvalöy  


Erik Arnberg 


 


Verkställande  Lena Dyrsmeds 


-utskottet (VU)  Jessica Hamrin 


                      Linda Kvalöy Johansson 


 


 







 
Antalet medlemmar har under året ökat med 1%. Nedan visas antalet medlemmar 2024-12-31 


inom parentes visas antalet medlemmar 2023-12-31. 


Ordinarie medlemmar 150 (181) stycken 


Familjemedlemmar 17 (14) stycken 


Ungdomsmedlemmar 29 (5) stycken 


Sammanlagt stycken medlemmar 196 (200) 


Justering från 2023; det totala antalet medlemmar var 183 (2023), inte 200 som angivet. 


Under 2024 har klubbens aktiviteter pågått i vanlig regi. Prova-på dagar, medlemsmöten, 


kurser och tävlingar har anordnats under året och trots att deltagarantalen på tävlingarna har 


minskat har intresset för att aktivera sig och sin hund ökat. Den stora satsningen i klubben 


ligger på bygget av inomhushall där allt börjar falla på plats och själva hallen kommer stå på 


plats i början av 2025. I och med detta hoppas vi på att kunna utöka antalet tävlingar, kurser 


och träningsmöjligheter under nästa års vinterhalvår. En satsning vi tror kommer ge mycket 


glädje i framtiden! 


Flera av klubbens medlemmar har under året deltagit i olika evenemang och tävlingar som 


gått av stapeln. Sju protokollförda styrelsemöten har genomförts. Mötena har genomförts både 


digitalt och på klubben då det ibland underlättar att mötas digitalt. Utöver styrelsemöten har vi 


haft ett budgetmöte och två medlemsmöten (varav ett blev inställt på grund av för få 


deltagare) utöver årsmötet, under året. På medlemsmötena rapporterade vi om styrelsens 


arbete samt om arbetet med inomhushallen och hade lite gemensamma aktiviteter.  


Vi vill tacka alla våra medlemmar för det gångna året och ser fram emot ett nytt år fyllt 


av hundaktiviteter!  


Vi planerar att: Utfall 


Medverka på diverse möten som kommunen 
anordnar. 


Genomfört 


 


Sedvanlig styrelsemiddag  Genomfört 


Medverka på möten och konferenser 
anordnade av distriktet.  


Genomfört 


Att vi ska komma så långt som möjligt med 
bygget av inomhushall. 


Genomfört 


Medlemsaktiviteter 


Funktionärsfest  Ej genomfört 


Torsdagsträning utan instruktör. Genomfört 


Medlemsmöten Genomfört 


Aktiviteter för medlemmar som både kan vara 
fysiska träffar eller digitala. Exempel kan vara 
olika utmaningar för att uppnå ett mål/pris. 


Genomfört 


 


 







 
Hallsektorn 


Vi planerar att: Utfall 


Fullföra bygget av aktivitetshallen Påbörjat 


Påbörja inkassering av sponsringsintäkter Genomfört 


Få en tydlig ekonomisk bild över drift och 
kostnader när allt är färdigt med alla 
bidrag/sponsring/lån 


Påbörjat 


Ordna med ett bokningssystem Genomfört 


Boka hall-aktiviteter och bjuda in övriga 
föreningar 


Påbörjat 


Slutrapportera till alla bidragsgivare Påbörjat 


Januari 
3/1  Nya offerter kommer gällande gräs 
15/1  Omröstning gällande namnförslag på hallen ges medlemmarna 
21/1  Boende löst till arbetarna som jobbar åt Borga. Belysningsmaster anländer till Borga. 
22/1  Montören från Borga kommer 
27/1  Urtagning för plintar gjord 
28/1  Leveranser av Borga anländer, markentreprenad är där också. 
29/1  Hälften av plintarna nere. 
31/1  Kantbalken monterad 


Februari 
1/2  Platsmöte med el och ventilation. Kassör och undertecknad närvarar 
5/2  Arbetare från Borga anländer 
7/2  Stålramen från Borga påbörjar montering 
12/2  Infart urgrävd för sista kantbalk och sedan monterad. 
14/2  Får besked av Borga att vi behöver fylla upp med material kring kantbalk. Det löses 
 omgående.  
15/2  Taket anländer och lossas. 
V. 7  Väggar reses och monteras. 
20/2  Mottager ritning över ventilationen samt beställer material och installering av  
 värmesystem. 
20/2  Taket börjar monteras 
 Får sponsring på container som vi använder under byggets gång 


Mars 
7/3  Kantbalken under porten gjuts 
V.10–11 Beslag, dörrar och stuprännor monteras 
21/3  Hallen slutbesiktigas av projektledaren på Borga, vår KA och undertecknad. 
23/3  Lossning sker av gods från ventilation. 
25/3  Fuktkontroll utförs i hallen inför montering av ventilation. För fuktigt. 
 Mycket kontakt med Ramirent som också sponsrar med utlåning av diverse saker för  
 att underlätta i vår byggprocess. 
 Första utkastet påbörjas i vårt sponsringsavtal 







 
April 
2/4  Arbetsmiljömöte med projektledaren för Borga. 
 Fläktar sätts in för att få ur fukten ur hallen för att kunna påbörja  


brandskyddsmålning. Det får lov att avslutas för elen räcker inte till. 
I slutet på april öppnas hallen upp på korsdrag för att få ur onödig fukt därinne. Fick 
in priser från två olika aktörer gällande brandskyddsmålning. 
Även konstgräset beställs.  


30/4  Ventilation flyttas till ny position 


Maj  
Den aktiva delen i bygget pausas för att få hallen torr och för att man inte kan köra in 
via vägarna på grund av tjällossning. Dock är det mycket andra samtal och övriga 
saker som sker. 


Juni 
11/6  Samtal med Unisport gällande konstgräset. 
13/6  Dränering påbörjad med planering runt hallen. 
15/6  Efter kontroll av diket planeras det för att gräva ur det. 


Juli 
10/7  Samtal med Unisport gällande konstgräset.  


Skog nedtagen och bortforslad 
Diket rensas och förbereds för dränagerör 
Hallen fortfarande ganska fuktig och materialbädd för mjukt. 


Augusti 
2/8  Ramirent ordnas med en padda som vi ordnar transport utav. 
3/8  Priser tas in på dräneringsrör och material kring dränering. 
5/8  (vecka?) Paddat inuti hallen och förberett utsidan, brandskyddsmålare kom och såg  
 över projektet. 
7/8  Mer material bärs in i hallen för att korrigera ojämnheter. 
15/8  Hallen godkänd för målning 
17–18/8 Diket grävt för dränering 
V.35  Brandskyddsmålning påbörjas, färg bestäms på stålet,  
19/8 Nytt vägmaterial beställs till hallen  


September 
Förberedelser görs inför brandskyddsmålning samt markförberedelser utanför. 


Oktober 
16/10 Möte med tryckaren inför sponsringsavtal och skyltar till hall 
24/10  Brandskyddsmålningen är färdig. 
24/10  Möte med elektriker som påbörjar sitt arbete v 44  
26/10  Planeras ut och jämnas till mer på utsidan av hall. 
V.44  Elektriker är på plats och drar el runt om i hallen 


 


 







 
November 
5/11  Dränering runt hallen och ut i diket helt klart. Även stora elkabeln är nedgrävd och  


 dragen fram till hallen.  
8/11  Plattan gjuten för ventilationsaggregatet 
14/11  Hittar ett lämpligt bokningssystem 
20/11  Ventilationsaggregatet lyfts in 
22/11  Första ritningen på läktaren är gjord. 


Löpande jobb från elektrikerna för att få inkommande el, montera belysning inomhus 
samt dra fram el till dörrar, brandskydd, ljus osv. 
Sponsring börjar rulla in.  


December 
9/12  Ventilationen testkörs 
13/12  Möte gällande ljus och ljud 
16/12  Uppdaterat sponsringsavtal börjar användas 


Ytterbelysning kommer på plats och ventilationen körs för att få ut ännu mer fukt 
som påverkat brandskyddsmålningen. Ny kontakt tas för att omvärdera färgen. 
Jobbar aktivt med att få in sponsring samt att skapa dokument för marknadsföring 
framför allt digitalt. Vi är även i kontakt med Ellevio för att uppgradera inkommande 
elanslutning för att kunna köra ventilationen fullt ut.  


Stugsektorn 


Vi planerar att: Utfall 


Ha arbetsdagar/kvällar med städning, 


målning och annat småfix. 


Genomfört 


Göra diverse inköp till klubbstugan.  Genomfört 


Göra i ordning en rökruta. Ej Genomfört 


Ny skyltning till klubben. Ej Genomfört 


Åtgärda vägen och parkeringen (ev grus på 


parkeringen) 


Ej Genomfört 


Upprätta en gräsklipparlista. Genomfört 


Byta ut gärdesgården Ej Genomfört 


HUS-Hundägarutbildningssektorn 


Utbildade 2024:  


Ett antal påbörjade skrivarutbildningen i rallylydnad (blir klara under 2025).  


Cia Karlström valdes till ny HUS-ansvarig från och med den 14 augusti. Under 2024 har 


sektorn haft två fysiska möten på klubben.  


 


 







 


Vi planerar att: Utfall 


2 Agilitykurs Ej genomfört 


2 Nose Work  En nybörjarkurs med Marie Bäcke-Olsson 
och Maria Lööf som hjälpte till 


2 Allmänlydnadskurs  En allmänlydnadskurs med Karin Hammar 


Prova på bruks Ej genomfört 


SBK Spår, nybörjarkurs.  Ej genomfört 


2 valpkurs Ej genomfört (för få anmälda) 


1 helgkurs i rallylydnad Ej genomfört 


1 trick- och aktiveringskurs Ej genomfört 


Utbilda: 1 TL Bruks/lydnad, 1 agility-
instruktör, Skrivare rallylydnad 


Skrivare till rallylydnaden har utbildats, är 
ej helt klara 


Viltspår En nybörjarkurs med Monika Levisson. Två 
tillfällen med fyra ekipage. 


Tack till alla instruktörer som ställer upp med kurser och aktiviteter för klubben - ni är guld 


värda! 


Ser fram emot ett 2025 fullt med roligheter för våra medlemmar!        


Lydnad/Brukssektorn 


Vi planer att:                                                                    Utfall: 


Officiella tävlingar 


Anordna två lydnadstävlingar och två 
brukstävlingar enligt SBK tävling 


Spår lägre klass.  19/5  


Sök tävling lägre-elit. 7/9 


Lydnadstävling startklass och klass 1.  


Fm och Em 8/9  


 


 


Genomfört. Fyra deltagare 


Genomfört. Sex lägre, en högre, fem elit 


Endast fm. sex startklass, två klass 1 


Tävlingsträning på em. Åtta deltagare 


Inofficiella tävlingar 


KM i lydnad.  29/5. Sju deltagare. Linda med Ess vann 


KM i bruks.  5/10. Fem deltagare. Lena med Etta vann 


Övrigt 


Tävlingsträning maj till oktober. En torsdag i 
månaden. Dock ej juli 


Genomfört. Emely var flitigast 


 


Träningskvällar (torsdagar) med en 
träningsvärd och skott. 


Genomfört men dålig uppslutning 


1 läger/kurs 2dagars. Ej genomfört 


Information om olika bruksgrenar Ej genomfört 







 


Föreläsning/kurs i stretch och massage. Genomfört. 13/3. Anna Niclasson  


Träningshelg bruks/lydnad för  


medlemmar. 6–7/7 


Genomfört 


Utbilda medlemmar för att få flera 
funktionärer och tävlingsledare i lydnad 


Ej genomfört 


Utbildning av tävlingssekreterare pågår Klart. Linda och Ann-Kristin klara 


Spårkurs Ej genomfört 


Bruksträning måndagar Genomfört 


Veterinärföreläsning 10/4. Tomas Sund 


Aktivitetsdag skog 10/11. Drag, uppletande, sök. Bra 
uppslutning 


Delta i distriktets tävlingsplanering Genomfört 


Planeringsmöten brukssektorn Genomfört 


Anordnat specialsöktävling Genomfört. 


Sektorn har bestått av: 


- Lena Andersson 


- Emely Bössfall 


- Linda Kvalöy Johansson 


- Lars Svedgård 


KM i lydnad den 29/5 – vinnare Linda med Ess 


KM i Bruks den 5/10 – vinnare Lena A med Etta 


Vi vill även tacka alla funktionärer som hjälpt till under året. 


Ett antal ekipage har även under året tävlat i både bruks och lydnad! 


Rallylydnadssektorn 


Vi planerar att: Utfall 


Tävlingar:  


12 februari kväll i Insjön (N) Genomförd 


26 februari kväll i Insjön (F) Genomförd 


4 mars kväll i Insjön (A) Genomförd 


18 mars kväll i Insjön (M) Genomförd 


4–5 maj tävling på klubben (N, F, A, M) Genomförd 


10–11 augusti Annelis Minnesrally (N, F, A, M) Genomförd 


Tävlingar i nya hallen i höst Ej genomfört då hallen inte är klar 


Inköp: (Inga inköp) 


Övrigt:  


KM Genomfört 


Gemensamma träningskvällar Ej genomfört 







 
Sektorn har bestått av: 


- Jessica Hamrin (sammankallande)  


- Lena Dyrsmeds  


- Lotta Gååse 


De flesta diskussioner angående planering har skett via Messenger 


Fyra kvällstävlingar och två 2-dagars tävlingar har genomförts. Kvällstävlingarna hölls alla i 


Insjöns ridhus. Övriga tävlingar hölls på klubben.  


12 februari       N 24 starter Domare Caroline Olsson 


26 februari       F 28 starter Domare Caroline Olsson 


4 mars             A    19 starter Domare Caroline Olsson 


18 mars           M 34 starter Domare Caroline Olsson 


4 maj             N+F   47 starter Domare Mari Kärfstedt och Ulrika Bengtsson 


5 maj             A+M 70 starter Domare: Mari Kärfstedt och Madelene Arvidsson  


10 augusti      F+M 108 starter Domare: Eva Lindh Waterworth och Marketta Mokko 


11 augusti      N+A 62 starter Domare: Eva Lindh Waterworth och Tanja Hanni 


KM hölls 9 september. Domare var Marketta Mokko 


Pallplacerade var följande: 


- 1: a Karin Hammar/Asterix 


- 2: a Lena Dyrsmeds / Lace 


- 3: a Linnéa Pedersen / Leeloo 


Vid torsdagsträningskvällarna som har varit under året har det funnits möjlighet att träna 


rallylydnad för de som varit intresserade. 


Följande har tagit titlar under året: 


▪ RLD N Amazweme Dive Right In – Lena Dyrsmeds 


▪ RLD N EL Merino’s Crown Cruiser – Camilla Ryttare 


▪ RLD N Molonis Nice Surprise Nico – Catarina Nilsson 


▪ RLD N Spinnrockens Sarek – Anna Bergkvist 


▪ RLD F Monmo Line’s Caloisto – Anna-Carin Bäckebo 


▪ RLD A Vildhallonens Bedårande Blåbär – Gunilla Gyhlén 


▪ SE RALLY CH Bizzness Asterix – Karin Hammar 


▪ SE RALLY CH Amazeme Twilight Grace – Lena Dyrsmeds 


Många fler har varit ute och tävlat förstås! 


Stort grattis till många fina resultat! 


Ett stort tack till alla som varit med och hjälpt till på olika sätt vid de tävlingar som 


genomförts under året. Ni är ovärderliga! 


 


 


 







 
Agilitysektorn 


Vi planerar att: Utfall 


Tävlingar 


Hoppklass 1–2-tävling 23 mars i Mockfjärd Genomfört 


Kvällstävlingar i maj Genomfört 


Hemmatävling 27 och 28 juli klass 1–3 Genomfört  


Inomhustävlingar i nya hallen i höst Ej Genomfört då hallen inte är klar 


Köpa in 


15 par tunnelsäckar (Jenny Damm) Genomfört (Ej Jenny Damm) 


Övrigt 


Gemensamma träningskvällar Genomfört 


KM  Genomfört 


Göra klippschema för agilityhagen Genomfört 


Sektorn har bestått av:  


- Lena Dyrsmeds (sammankallande)  


- och flertalet har deltagit i planeringarna via Messenger gruppen 


KM genomfördes 10 september och även detta år vann Lia/Lena Dyrsmeds, tvåa var 


Göte/Marie Bäcke och Min/Lena Dyrsmeds på tredje plats. Dömde gjorde Pinge Ekström. 


Under året har vi haft 5 tävlingsdagar: 


 23 mars med 302 starter i Mockfjärds ridhus 


 20 maj kvällstävling med 42 starter 


 3 juni kvällstävling med 93 starter 


 27 juli med 588 starter 


 28 juli med 576 starter   


Vi har haft en del medlemmar som varit ute och gjort fina resultat på banorna! 


Dessa har lyckats med att ta meriter: 


▪ Lia – Lena Dyrsmeds har tagit två pinnar i hoppklass 1 och två pinnar i agilityklass 2. 


Hon har under året fått titeln AGHD I 


▪ Min – Lena Dyrsmeds har tagit en pinne i hoppklass 3 


▪ Lyra – Lotta Åhlander har tagit sju pinnar i agilityklass 3 och en pinne i hoppklass 3 


samt ett agilitycertifikat vilket var det tredje och hon fick därmed titeln SEAgCh 


▪ Ture – Linnéa Pedersen har tagit en pinne i agilityklass 2 och går nu klass 3 i både 


hopp och agilityklass 


▪ Folke – Marie Bäcke Olsson har tagit två pinnar i agilityklass 1, tre pinnar i 


agilityklass 2 och fyra pinnar i hoppklass 2. Under året fick han titeln AGHD II. Han 


är nu kvalificerad att tävla klass 3 i både hopp och agility 


▪ Göte – Marie Bäcke Olsson har tagit två pinnar i hoppklass 1, en pinne i agilityklass 1 


och två pinnar i hoppklass 2. Han fick titeln AGHD I 


▪ Kex – Sofia Nyberg har tagit tre pinnar i hoppklass 1 och är uppflyttad i hoppklass 2 


▪ Nilo – Felicia Leiros har tagit en pinne i hoppklass 1 


Stort grattis till allihop! 


Tack till alla som hjälpt till på tävlingarna i år! 







 
Nose Work  


Vi planerar att: Utfall 


Ha två inofficiella tävlingar. Julsniffet 7/12 med 13 startande hundar. 
(Kalassniffet inställt pga. för få anmälda) 


Ha två doftprov, ett på våren och ett på 
hösten. 


Ett doftprov 7/4, 15 anmälda. 


Arrangera en medlems cup under året. KM i Nose Work 14/9 med 14 startande 
hundar, Anna-Carin Bäckebo och Calle 
vann! 


Arrangera ett träningsläger i klass 2 till 3. 24–25/8, 9 deltagare. Conny Elfsberg och 
Sofie Elfsberg som instruktörer. 


Öppna Nose Work träningar Tre öppna träningar. 


Under 2024 har NW-sektorn bestått av: 


- Anna-Carin Bäckebo,  


- Marie Bäcke-Olsson,  


- Maria Lööf,  


- Catarina Nilsson  


- Cia Karlström 


Vi har arrangerat tre öppna träningar i Nose Work, två på klubben och en vid Mellsta 


camping. Tävlingsmässigt har vi arrangerat Julsniffet och klubbmästerskap. I årets 


klubbmästerskap vann Anna-Carin Bäckebo och Calle, Maria Lööf med Kodiak kom tvåa och 


Cia Karlström med Svante kom trea. Grattis till er! Ida Fjällborg var domare på KM, stort 


tack till henne och tack till alla som varit med på dessa aktiviteter!  


I augusti tillbringade nio ekipage en helg i Nås för träningsläger tillsammans med Conny 


Elfsberg och Sofie Elfsberg. Tack till Milla för att vi fick vara hos er! 


Vi har en hel hög med ekipage som fått sin NW1-titel under året, stort grattis till er!       Vi 


hoppas på ett 2025 med fina resultat och många tävlingar i närområdet som man kommer med 


på!       


Till nästa år har Marie, Maria och Catarina valt att gå ur sektionen. Vi tackar så mkt för all tid 


och engagemang som de har lagt ner!  


Om du är intresserad av att vara med i sektionen, hör av dig! 


RUS mental 


Vi planerar att: Utfall 


Genomföra 2 MH  5 MH/31 hundar  


Genomföra 2 MT 4 MT /30 hundar 


 


 


 







 
RUS-exteriör 


Vi planerade att: Utfall 


Arrangera en officiell utställning den 25 
augusti. I samband med det så finns också 
möjlighet att göra exteriörbeskrivning. 


Genomfört 


Arrangera en inofficiell utställning Ej genomfört 


Sektorn har under 2024 bestått av: 


- Lena Dyrsmeds  


- Irene Jonsson 


Sektorn planerade att arrangera en officiell utställning i augusti som utfördes i samband med 


Bruks-SM i Leksand med sammanlagt 39 starter. Utställningen ingick i Daladubbeln som är 


ett samarrangemang med Nedansiljans BK. Domare var Eva Eriksson.  


Den inofficiella utställningen vi planerade utfördes inte då tanken var att vi skulle ha den i 


nya hallen som tyvärr inte blev klar innan vintern. 


Resultat off utställning Leksand 25/8–2024 


BIS-valp  Gentlyman’s Lady Chiba, dobermann ägare Eleonor Larsson, Äppelbo 


BIS-junior Consenzas I Still Have Faith In You, rottweiler ägare Ingela Sundqvist, 


Bandhagen 


BIS-unghund Toscamazarini, boxer ägare Elvis-Gustav & Anders Hammarqvist 


BIS-bruks Just Ask Kicker O’Shea, rottweiler ägare Lars Lindqvist, Knivsta 


BIS-veteran Gatefield’s Smoke On The Water, collie LH ägare Marianne Hansson, Heby 


Best in show Skabona What A Dream, collie LH ägare Marianne Hansson, Heby 


 







 
För första gången arrangerades utställnings KM. 4 olika kategorier arrangerades, valpar, 


veteraner, juniorer och vuxenklass. Domare var Mimmi Halvarsson. En klubbmästare av de 


fyra kategorierna utsågs och detta år vann veteranen! 


▪ Goblinwalley Sink the Pink, briard, veteranklass, Katarina Ränssi   


▪ Beauty Bells Over And Out, chihuahua, vuxenklass, Jessica Hamrin                            


▪ Nevanperä'Von Lion Girl, chihuahua, juniorklass, Jessica Hamrin 


▪  Jiffy Glam Slam, norfolkterrier, valpklass, Jessica Hamrin          


 


 


 


 


 


 


 


 


  



https://www.facebook.com/groups/305516753611773/user/598113155/?__cft__%5b0%5d=AZXB7kLPieXAFGWIhVOapXtyK-PX57DBQOl1jg782-XKPvT_mVaBCmS6EA0FI3UVO4NeIuyMqnOos9SoF_W5OS0jXsW5eGeqUspELcwcvdcPQUSwxp9DehbA57GkrV482bYh2axOAoLorb89JcG_AgzCnB--PYBM0k2MMUF6aqIoC4iERrd8FUZ8MiFbDPgCDxP4pVLbmYzfbdYxWMNj43Do&__tn__=-%5dK-R
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______________________________  _______________________________ 


Lena Dyrsmeds, Ordförande  Emely Bössfall, Vice ordförande 


    


 


_____________________________  _______________________________ 


Linda Kvalöy Johansson, Kassör   Jessica Hamrin, Sekreterare 


 


    


 


____________________________   ______________________________ 


Erik Arnberg, Ledamot   Cia Karlström, Ledamot 


 


      


 


____________________________   ______________________________ 


Gunilla Gyhlén, Ledamot  Ingrid Boström, Suppleant 


 


 


____________________________ 


Irene Jonsson, Suppleant 
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